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Zadohrova-Sneberje:
»kdaj bodo začeli graditi peš pol v

soseski MS 10 Novo Polje na Cestt X
med številkama 31 in 33, ki je vrisuna
v sprejeti novelaciji /azidalnega natr-
la?«

UDGOVOR
V novclaaji zazidalnega načrta za

MS-10 Novo Polje je predvidena peš
povezava s ceste X do VVZ in OS. Iz
naslova prispevka za urejanje so bila
zbrana sredstva samo za kumunalno
ureditev vrstnih hiš ob cesti X. Za
novo ureditev (po novelaciji zazidal-
nega načrta tudi za peš poti) pa po-
trebna sredstva še niso zbrana, zato z
gradnjo ni mogoče pričeti.

Tajnik komunalne skupnosti

V P R A Š A N J E D U S A N P l R C ' S r

I. konferenca delegacij — Salurnus:
»Z gradnjo soseske M4 Fuiine je

povezana ludi urediiev Zaioške cesle,
predvsem na odseku od Kajnhove do
odcepa na Fužine.

Kdaj se bo pričela in končala grad-
nja tega odseka Zaloške ceste, saj je
sedanja rešife* z obvozom po lokalni
cesti Soseske M 4 Fužine dokaj neure-
jena in nevarna za vožnjo. Tu se sreču-
jajo vsa prevozna sredstva — tudi s
prevozniki iz gradbišla, pa tndi cesta
kot taka ne odgnvarja namenu.«

ODGOVOR:
Gradnja Zaluške ceste je predvi-

dena v srednjeročnem planu
1981—1985. SkupSfina SIS za grad-
njo cest z Ietnim planom vsako leto
podrobneje opredeli, katere ceste
bodo pričeli graditi v naslednjem letu.

Projekti so izdclani in v reviziji. Ob
prijavi inveslidje pri komisiji za oceno
investicij morajo biti sredstva v celoti
zagotovljena.
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